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Kattenplan  -  Uitvoering

Zwerfkatten op kosten van de gemeente steriliseren, is goed, maar het probleem moet 
bij de wortel worden aangepakt. Men moet er voor zorgen dat er geen of zo weinig 
mogelijk zwerfkatten, nakomelingen van ongesteriliseerde katten van particulieren zijn. 
Daarom is de uitvoering van de laatste fase van het kattenplan, met name de verplichte 
sterilisatie voor katten van particulieren, die niet dienen voor het fokken, noodzakelijk.

1. Werkt de minister aan de uitvoering van de laatste fase van het kattenplan? Zo ja, 
wat is de stand van zaken aangaande de uitvoering van de laatste fase van het 
kattenplan? Welke initiatieven heeft de minister hieromtrent reeds genomen?

2. Welke initiatieven zal de minister hieromtrent nog nemen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 833 van 15 maart 2016
van ELS ROBEYNS

Ik verwijs naar de beleidsbrief dierenwelzijn waarin een evaluatie en waar nodig 
bijsturing van de huidige regelgeving is voorzien. De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn 
heeft dit onderwerp ook opgenomen op de lijst van te behandelen dossiers.


